
Årsmöte 6/5-2022 i Kristianstads bowlinghall kl 11 
 
1:  Mötet öppnades och ordf hälsade alla välkomna. 
 
2:  Mötets behöriga utlysning godkändes. 
 
3:  Till mötesordförande valdes Leif Kellerman. 
 
4:  Till mötessekreterare valdes Eva Håkansson. 
 
5:  Till justerare och tillika rösträknare valdes Lars Ström. 
 
6:  Ordf Leif Kellerman läste verksamhetsberättelsen och revisionsberättelsen. 
 
7:  Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 
 
8:  Leif Kellerman valdes till ordförande för en tid av ett år. 
 
9:  Bengt Dexe valdes till ledamot för tiden av ett år. 
 
10: Eva Håkansson valdes till ledamot för tiden av två år. 
 
11: Runa Rasmusen valdes till styrelsesuppleant för tiden av ett år. 
 
12: Tore Håkansson valdes till revisor för tiden av ett år. 
 
13: Börja Hofvander valdes till revisorsuppleant för tiden av ett år. 
 
14: Roland Lundberg och Birgitta Karlsson valdes till valberedningen för tiden av ett år. 
 
15: Inga motioner, förslag eller skrivelsen har inkommit. 
 
16: Beslut om att lagavgiften som blir 60kr/ lag. 
 
17: Leif Kellerman är firmatecknare enligt §8 i stadgarna. 
 
19 Lista på Kontaktpersoner för varje klubb kommer att mailas till ordförande Leif Kellerman. 
 
20: Prisutdelning genomfördes till seriesegrarna: Hässleholm 1 div 1. Hässleholm 2 div 2.  
Knislinge 2 div 3. 
 
21. Önskan från alla var att fortsätta med vandringspris.  
Mötet vill att det inte blir några matcher under sportlovet. Det kommer att finnas 10 lag i varje serie 
och denna säsongen blir det lite hopp mellan olika divisioner då en del lag inte anser sig platsa i vissa 
divisioner. Nästa säsong skall det bli enligt förbundet att de lag som blir sist ramlar ner i nästa 
division och de lag som vinner sin division flyttas upp. 
 
21, Ordf avslutande mötet och tackade. 
 
Vid protokollet  
Eva Håkansson.       
 
………………………………… 
 
 
Ordf Leif Kellerman.                        Justerare Lars Ström 
      
……………………………….    …………………………………….
  
 


